
00:00:11 Przewodniczący Marian Baniak
Wznawiam obrady po przerwie i zanim będziemy procedować nad budżetem, nad 
zmianami budżetowymi, proszę Panią Skarbnik o zabranie głosu.

00:00:17 Skarbnik Izabela Klatka
Szanowni Państwo, ja tylko chciałabym powiedzieć dwa zdania.

00:00:28 Skarbnik Izabela Klatka
Także chciałam podziękować, wszystkim pracownikom i dyrektorom jednostek, 
dyrektorom szkół, Pani Elżbiecie Gratce, która czuwała nad dyscypliną finansów 
publicznych, dziękuję Pani kierownik GOPSU, która czuwa tu nad opieką i dotacjami 
województwa, a to jest dyscyplina ogromna.

00:00:51 Skarbnik Izabela Klatka
Pani Teresie Honcel, Pani Dorocie Wejner.

00:00:55 Skarbnik Izabela Klatka
Wszystkim pracownikom tutaj, Sektora Finansów, Urzędzie Gminy, ale również Panu 
Andrzejowi Trzeciakowi, bo my tutaj z Polskim Ładem i nie Ładem się borykamy, z 
czwartego dnia ten kredyt to było uzyskanie ogromne, ogromna walka o uzyskanie tego 
kredytu, Jak państwo sobie życzyli, żeby go zdobyć.

00:01:15 Skarbnik Izabela Klatka
Także wszystkim pracownikom urzędu.

00:01:19 Skarbnik Izabela Klatka
I na tym, no i również Państwu za współpracę, bo to była ogromna życzliwość i dziękuję 
bardzo, za strony Państwa na wszelkich komisjach i tak dalej.

00:01:30 Skarbnik Izabela Klatka
No i oczywiście te wszystkie podziękowania przekażę, jak mi się uda również Panu 
Wójtowi, Panu Wójtowi aktualnemu życzę sukcesów w tym roku i wszystkiego najlepszego.

00:01:42 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję Pani Skarbnik.

00:01:45 Przewodniczący Marian Baniak
Przechodzimy do uchwały numer 3/22/2024 Rady Gminy w Łubnicach z dnia 29 czerwca 



2024 roku w sprawie zmiany budżetu gminy Łubnice na rok 2024.

00:01:59 Przewodniczący Marian Baniak
Na podstawie artykułu 18 ust.

00:02:01 Przewodniczący Marian Baniak
2 punkt 4 ustawy z dnia 8 marca 2021 r.

00:02:06 Przewodniczący Marian Baniak
Oraz artykuły 211, 212, 214, 217, 222, 235, 237, 258, 264, ustęp 3 i artykułu 266 ustęp 2 
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych.

00:02:19 Przewodniczący Marian Baniak
Rada gminy w Łubnicach uchwala co następuje.

00:02:29 Przewodniczący Marian Baniak
W uchwale numer 50/326/2023 z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie budżetu gminy 
Łubnice na 2024 rok wprowadza się zmiany.

00:02:39 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf pierwszy.

00:02:43 Przewodniczący Marian Baniak
W załączniku numer jeden do uchwały numer 50/326/2023 z dnia 20 grudnia 2023 roku 
wprowadza się następujące zmiany.

00:02:53 Przewodniczący Marian Baniak
Punkt pierwszy, zmienia się plan dochodu budżetu gminy na 2024 rok zgodnie z 
załącznikiem numer jeden do niniejszej uchwały.

00:03:01 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 2, załącznik numer 2 do uchwały numer 50/326/2023 z dnia 20 grudnia, 2023 
roku, wprowadza się następujące zmiany.

00:03:13 Przewodniczący Marian Baniak
Punkt 1, zmienia się plan wydatku budżetu gminy na 2024 zgodnie załącznikiem do 
ninejszej uchwały.

00:03:21 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 3, punkt 1.

00:03:23 Przewodniczący Marian Baniak
Różnica między dochodami a wydatkami stanowi planowany deficyt budżetu wysokości 



1,794,804 zł, który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z kwoty 
niewykorzystanych środków na rachunku bieżącym budżetu wynikających z rozliczenia.

00:03:43 Przewodniczący Marian Baniak
Ustala się przychody budżetu wysokości 2,818,392,60 groszy.

00:03:47 Przewodniczący Marian Baniak
Rozchody budżetu wysokości 1,23588,60 groszy.

00:03:49 Przewodniczący Marian Baniak
Zgodnie z załącznikiem numer 3 paragraf 4 zmienia się plan wydatku na realizację zapłat 
majątkowych roku 2024 i ustala się zgodnie z załącznikiem numer 4 do niniejszej uchwały.

00:04:13 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 5.

00:04:13 Przewodniczący Marian Baniak
Wykonanie uchwały powierza się w Wójtowi gminy.

00:04:16 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 6.

00:04:17 Przewodniczący Marian Baniak
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu.

00:04:20 Przewodniczący Marian Baniak
I tutaj proszę przewodniczącego Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów pana Macieja 
Mertę o przedstawienie opinii do odczytanego projektu.

00:04:26 Radny Maciej Merta
Opinia nr 3/2024.

00:04:26 Radny Maciej Merta
Komisja Gospodarki, Budżetu i Finansów z dnia 24 czerwca 2024 roku w sprawie zmiany 
budżetu gminy Łubnice na rok 2024.

00:04:41 Radny Maciej Merta
Komisja po zapoznaniu się ze szczegółami i wysłuchaniu objaśnień Skarbnika Gminy 
jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt uchwały i nie wnosi uwag, podjęcie uchwały 
uznane jest za zasadne.

00:04:52 Radny Maciej Merta
Dziękuję.



00:04:52 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję Panie Przewodniczącemu i oczywiście znów proszę.

00:04:59 Przewodniczący Marian Baniak
Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w budżecie.

00:05:02 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo.

00:05:05 Skarbnik Izabela Klatka
Szanowni Państwo proponuję zmiany do budżetu, są zmianami dotyczącymi wydatków 
bieżących w kwocie 100 tysięcy złotych, które nie były przewidzane w planach bieżących.

00:05:13 Skarbnik Izabela Klatka
Są to wolne w grudniu, ważna zmiana w uchwale się w sprawie prowadzenia subwencji 
oświatowej.

00:05:20 Skarbnik Izabela Klatka
Podwyżek dla pracowników oświaty w tym nauczycieli zmiany, gdzie podwyżki w tym roku 
o 30 procent.

00:05:30 Skarbnik Izabela Klatka
były opracowane w marcu, w związku z powyższym wynikiem w okresie, bo w okresie były 
podejmowane zarządy nieogólnego, byłego-aktualnego, który ma takie kompetencje w 
zakresie dotacji na zadania własne i znakowe.

00:05:47 Skarbnik Izabela Klatka
Natomiast w kwestii rady należy modyfikacja dochodów cywilnych w zakresie szczególnie 
dochodów własnych.

00:05:56 Skarbnik Izabela Klatka
Z uwagi na fakt, iż informuję, jak Państwo już usłyszeli, rok ubiegły zamknął się kwotą 4 
miliony 0,2 645 złotych, z tego 1 milion 126, 65,93 złotych.

00:06:14 Skarbnik Izabela Klatka
45, 291 połowy środków i 37,147 osiemdziesiąt dziewięć jest to różnica dochodami a 
wydatkami poniżej wymienia profilaktykę, czyli te opłaty alkoholowe

00:06:29 Skarbnik Izabela Klatka
Są szczególnie w związku czyli jednej kontroli Regionalnie Obrachunkowej

00:06:35 Skarbnik Izabela Klatka



Jeżeli nadwyżka tych środków zostanie to możecie Państwo w przyszłości przeznaczyć na 
całe inne niż związane z profilaktyką i narkomanią.

00:06:46 Skarbnik Izabela Klatka
I teraz informuję, iż do tej pory uchwalony deficyt wynosił milion zero, milion osiemset, 
przepraszam, do tej pory upalony deficyt był pokrywany z wolnych środków w wysokości 
milion czterysta dwa, trzysta tysięcy.

00:07:00 Skarbnik Izabela Klatka
Jeżeli chodzi o deficyt w budżecie, generalnie Chcę Państwu powiedzieć, iż deficyt generują 
inwestycje i środki na inwestycje, w związku z powyższym.

00:07:12 Skarbnik Izabela Klatka
Uchwalono wydatki majątkowe w wysokości 10 milionów 931 600 i one są pokrywane w 
wysokości 9 milionów 521 300 tysięcy z Polskiego nowego Ładu ma przebudowę dróg 
gminnych i Poprawy ładu komunikacyjnego.

00:07:28 Skarbnik Izabela Klatka
Na ten moment zaszła konieczność dofinansowania tak zwanych kredytów dodatkowych na
inwestycje poprawę okładu komunikacyjnego i przebudowy dróg w wysokości 750 tysięcy 
złotych i środków.

00:07:44 Skarbnik Izabela Klatka
Łączna kwota z tych, którymi biorąc zaangażowanych, za promowanych już na dzień 
dzisiejszy, na dofinansowanie inwestycji wynosi 2,152 tysiące 300.

00:08:00 Skarbnik Izabela Klatka
Po szczególnej komunikacji zastanawialiśmy się z Panem wójtem bo ustalone zgodnie z 
umowami

00:08:13 Skarbnik Izabela Klatka
Spłaty tych rad wynosiły do tej pory osiemset tysięcy i dwadzieścia trzy tysiące. Środki 
pożyczki, które przekazała składka, w tym roku. Spłat tych rat dokonaliśmy dwadzieścia 
trzy tysiące pięćset osiemdziesiąt osiem groszy, takie są raty wojewódzkiego funduszu 
okładu na stanowiska przebudowę kolektora społecznego z Dzietrzkowic do Wójcina.

00:08:29 Skarbnik Izabela Klatka
Dokonaliśmy spłaty jednorazowo w styczniu i podjęto decyzję wówczas w styczniu i lutym 
wspólnie z byłym wójtem i spłacamy jednorazowo wszystkie te raty przychodzące co 
kwartał, żeby uniknąć naliczania odsetek i przeciągania tematu.

00:08:45 Skarbnik Izabela Klatka
Dlatego na dzień dzisiejszy szybko i prawo panował u nas bank i odsetki są mniejsze.



00:08:51 Skarbnik Izabela Klatka
Debatując na ten temat zadłużenia gminy z aktualnym Panem wójtem, stwierdziliśmy, iż 
przyśpieszamy spłatę kredytu, który pozostał w wysokości 200 tysięcy, zgodnie z głową wy 
planowanej w 2025 roku, iżby po prostu zejść już z zadłużenia i do wysokości miliona 
złotych.

00:09:11 Skarbnik Izabela Klatka
Angażując z tego wolne środki z roku poprzedniego, także spłatę kredytową 1 23 588 
dofinansowania inwestycji, czyli finansowania wsparcia ze środków własnych, Było 1 
milion 402 trzysta plus 750 to jest 2 miliony 150 dwa trzysta.

00:09:27 Skarbnik Izabela Klatka
Z wolnych środków zostaje Wam 1 milion sto dwadzieścia z środków uzyskanych roku 
poprzedniego zostanie Państwu 1 milion sto dwadzieścia sześć dwieście pięć złotych 
dziewięćdziesiąt siedem groszy.

00:09:43 Skarbnik Izabela Klatka
Macie Państwo przed sobą rok 2025, w związku z powyższym tam będzie spłata pożyczki 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska.

00:09:50 Skarbnik Izabela Klatka
Pozostaje Państwu do spłacenia kredyt zaciągnięty w roku 2019,2020 milion trzysta 
pięćdziesiąt, milion trzysta dwa, sześćset pięćdziesiąt.

00:09:59 Skarbnik Izabela Klatka
Również podjęto w drugim roku dwa tysiące dwadzieścia trzy rady o zaciągniecie kredytu 
dotyczącego dofinansowania inwestycji przebudowy dróg i nie tylko w roku ubiegłym.

00:10:13 Skarbnik Izabela Klatka
Kredyt, który w sierpniu, to specjalny kredyt, który mieliśmy tutaj specjalistę, kredyt 
udzielił nam SBL Kepno-Łubnice, został zadysponowany na fundusz w sierpniu.

00:10:24 Skarbnik Izabela Klatka
Za oszczędności tego kredytu, bo zastanawiały się zwrócić, nie zwrócić, lepiej nie.

00:10:30 Skarbnik Izabela Klatka
W tym roku jest finansowane koszty przebudowy parkingu.

00:10:33 Skarbnik Izabela Klatka
Tam 200 tysięcy nie będzie.

00:10:35 Skarbnik Izabela Klatka



Parking w Łubnicach który został nie został zrealizowany w roku ubiegłym.

00:10:41 Skarbnik Izabela Klatka
Ponadto teraz z 750 z tej puli angażujemy na dofinansowanie robót koniecznych, 
niezbędnych, związanych z przebudową dróg.

00:10:49 Skarbnik Izabela Klatka
I tutaj jest ta ulica Krótka, Uszyce-Dzietrzkowice, ulica Krótka w Wójcinie i Mam kolejna ten 
projekt, gdzie są uszczegółowione drogi, które trzeba tutaj za nami za urzędem to są 
Łubnice jeszcze tam szczegółowo Pan opowie o zasadach i konieczności dofinansowania 
tego drugiego projektu.

00:11:06 Skarbnik Izabela Klatka
Łączna kwota dofinansowania wydatków majątkowych 750 tysięcy.

00:11:10 Skarbnik Izabela Klatka
W związku z powyższym ulega zmianie załącznik nr 2, na jego przykładach gdzie się 
wprowadza dowolne środki i rozchody z 800 do miliona.

00:11:22 Skarbnik Izabela Klatka
Ponadto wydatki majątkowe wzrastają o 750 tysięcy, ogólne wydatki wzrastają o 850 
tysięcy, 750 tysięcy, tak 850 tysięcy.

00:11:29 Skarbnik Izabela Klatka
Podjęliśmy tutaj z pracownikami sektora finansowego wymiar podatków i opłat, analizę 
wykonania wymiaru podatków należnych w tym roku.

00:11:42 Skarbnik Izabela Klatka
W związku z powyższym, iż nie złożyli wszyscy podatnicy środków transportowych w 
deklaracji, jest można podwyższyć podatek o środków transportowych o 22 100, ponadto 
wpływy z podatku nieruchomości uaktualnione bo była modyfikacja zmiany a uchwalaliśmy
na podstawie projektu 15 listopada 2023 na 20 grudnia na rok 2024.

00:12:05 Skarbnik Izabela Klatka
Ponadto analiza wykonania dochodów za rok 2024 pierwszy kwartał wskazuje, iż można 
podwyższyć dochody z tytułu od czynności cywilnoprawnych realizowanych przez Urząd 
Skarbowy Bydgoszczy, który koordynuje na szczeblu. Ministerstwa Finansów.

00:12:28 Skarbnik Izabela Klatka
i dystrybuuje te dochody zaliczkowo na konto gminy gospodarczego, przykładem jest 
skarbnik

00:12:37 Skarbnik Izabela Klatka



Wykonanie tych dowodów sugeruje, że możemy tutaj podwyższyć o 40 2000, odsetki o 16, 
podatek o środków od nieruchomości 12 tysięcy, wymiar na koniec roku, a wymiar na dzień
dzisiejszy, przepisy i domiar.

00:12:50 Skarbnik Izabela Klatka
Jest wymiana na bieżąco na stanowisko wymiaru podatków i opłat.

00:12:55 Skarbnik Izabela Klatka
No i również o 5 700 pługów z podatku działalności gospodarczej, ponieważ Urząd 
Skarbowych pokazał nam wykonanie za pierwszy kwartał bardzo korzystne.

00:13:05 Skarbnik Izabela Klatka
Drobna korekta podatku pługów z podatku leśnego 300 tysięcy, 300 złotych.

00:13:10 Skarbnik Izabela Klatka
Transport to już mówiłam 100 złotych odsetki tutaj w tym zakresie, bo o wykonaniu też 
sugeruję, że można tym podwyższyć.

00:13:18 Skarbnik Izabela Klatka
Chcę powiedzieć, że dlaczego.

00:13:19 Skarbnik Izabela Klatka
Dowody podwyższam, żeby stać dla dysponować w projekcie uchwały i przedłożyć komisji.

00:13:25 Skarbnik Izabela Klatka
do upalenia środki na wydatki bieżące.

00:13:28 Skarbnik Izabela Klatka
Na dzień dzisiejszy, na dzień uchwalenia budżetu i nie uległego zmianie, planowana 
nadwyżka operacyjna, czyli różnica między dochodami a kwotami bieżącymi roku 2024, to 
jest kwota tylko 357 tysięcy 496.

00:13:42 Skarbnik Izabela Klatka
Czy będzie wykonana nie wiem, ponieważ stanowisko Rady było takie, iż nie podwyższamy 
opłat za odpady.

00:13:53 Skarbnik Izabela Klatka
Natomiast no wiadomo.

00:13:55 Skarbnik Izabela Klatka
Natomiast użycie tychże scenariuszy, jak się okazuje w dniu dzisiejszym informacja 
starostwa, merytoryczna ma.



00:14:01 Skarbnik Izabela Klatka
Pani Katarzyna proponowała mnie, iż do półrocza dopłacimy nad patronką 130 tysięcy 
spółczesków i opłat lokalnych i finansować się to będzie.

00:14:12 Skarbnik Izabela Klatka
Także proszę pomyśleć przy projektowaniu budżetu na 2025.

00:14:15 Skarbnik Izabela Klatka
Ponadto w skrócie chcę powiedzieć, że nie podoba mi się to, co robią wody polskie, 
ponieważ ustalają Limity możliwości podwyższenia stawek za wodę i ścieki, a radni 
najlepiej wiedzą jak to zrobić.

00:14:31 Skarbnik Izabela Klatka
Powinno to wrócić do tego ustalenia jak było.

00:14:34 Skarbnik Izabela Klatka
Kiedyś,, to Rada miała prawa na wydatki związane z utrzymaniem im.

00:14:38 Skarbnik Izabela Klatka
Prasy wodociągowej, Sanitacyjnej i napraw Konserwatorów Tych i Tych, plus jeszcze 
pracownicy Urzędu.

00:14:44 Skarbnik Izabela Klatka
Także się dziwię, że generalni wójtowie są dyrektorami przedsiębiorstwa gospodarki 
komunalnej nad szczeblami ponieważ złowieszcza to miasto się nie interesuje, ma 
przedsiębiorstwo gospodarki komunalnej.

00:14:56 Skarbnik Izabela Klatka
I tutaj pracują nad tym Pani Anna Sikorska, Pani Katarzyna Bielicka, jeżeli chodzi o wkład w 
współpracę bezpośrednio z działem Finansowym.

00:15:05 Skarbnik Izabela Klatka
Księgowaniem zajmujemy się Inspektor do spraw podatków i opłat.

00:15:09 Skarbnik Izabela Klatka
W związku z powyższym myślę, że te koszty też wykazali.

00:15:13 Skarbnik Izabela Klatka
Kiedyś Pani Tomasz Kostrzewa walczył z rządami Polskimi i ja teraz rozmawiałam, że to 
doszło do zwarcia, bo Pan mi sugeruje, że mam podać, że no dobrze, finanse sprawozdania 
za 5 lat do tyłu.

00:15:23 Skarbnik Izabela Klatka



Proszę Pana, a gdzie jest inflacja?

00:15:26 Skarbnik Izabela Klatka
Czy pan żyje w świecie rzeczywistym, czy wirtualnym, będzie opierał przepisy?

00:15:32 Skarbnik Izabela Klatka
Dobra, w porządku.

00:15:33 Skarbnik Izabela Klatka
Także jeżeli państwo będą analizować i zastanawiać się jaka kwota dopłaty, czy wysokość 
opłat za wodę i ścieki będzie zrobić, odnosząc się do stanowisk kadrów polskich, no to 
musicie to rozważyć prawdopodobnie walką między innymi.

00:15:51 Skarbnik Izabela Klatka
Chcę powiedzieć, że dlaczego o tym mówię, że to wbije po deficycie, po wydatkach, po małej 
odpływa na coraz mniejszą nadwyżkę operacyjną.

00:15:59 Skarbnik Izabela Klatka
Nie ma już wysokiej nadwyżki operacyjnej.

00:16:01 Skarbnik Izabela Klatka
Podjęliśmy decyzję, że podwyższamy tak, gdzie jest możliwy wymag podatku, 
zmodyfikowany, bo przecież to jest grudzień, a gdzie jest tutaj marzec, maj

00:16:10 Skarbnik Izabela Klatka
Za czerwiec zobaczymy jak sprawozdania wyjdą, bo jeszcze ja tu będę.

00:16:13 Skarbnik Izabela Klatka
Natomiast, żeby zwiększyć, nieprzewidziane wydatki bieżące związane z odprawą byłego 
wójta, I wykładem ekwiwalentu oto włącznie próg to jest około 53 tysięcy, ekwiwalent za 
zaległego urlopu.

00:16:29 Skarbnik Izabela Klatka
Ta sytuacja nie była planowana, nie była zakładana i nieprzewidziana, a koniecznym 
wykładem było odejście.

00:16:35 Skarbnik Izabela Klatka
No i również tak czy siak, skoro nie ma zastępcy, więc mam tutaj też 52 dni zaległego 
urlopu.

00:16:42 Skarbnik Izabela Klatka
Kontrole, dekontrole, różne sytuacje.



00:16:45 Skarbnik Izabela Klatka
Pracownikom dziękuję, że przeszli ten horror.

00:16:48 Skarbnik Izabela Klatka
szczególnie doktora finansów, bo cztery inspektorów naraz w tym czasie, kiedy finans 
sprawozdawczy z początku roku.

00:16:58 Skarbnik Izabela Klatka
Natomiast chcę Państwu powiedzieć, że od lat regionalna służba była, żeby w urzędzie 
panowała zasada prowadząca za jednym z zastępstw, na czas i tak dalej.

00:17:06 Skarbnik Izabela Klatka
Gminę, jako my nie jesteśmy Galewicami, że mamy trzy razy tyle dowodów, nie mamy 
zastępców i jedynym zastępcą, który funkcjonuje w urzędzie w gminie, to jest zastępca 
kierownika ŁASCE.

00:17:17 Skarbnik Izabela Klatka
Pani kierownik WSM ma zastępcę.

00:17:19 Skarbnik Izabela Klatka
Natomiast wójt tak samo nie ma zastępcy, nie ma Pani na dzień dzisiejszy sekretarz, co mnie
nie interesuje, ale proszę Państwa, może będzie.

00:17:28 Skarbnik Izabela Klatka
Chcę powiedzieć, że nie mieliśmy możliwości jak gdyby zaangażowania tych nadwyżki, nie 
chcieliśmy tego ruszać.

00:17:34 Skarbnik Izabela Klatka
W związku z powyższym, takie są zmiany dotyczące dodatków wydatków majątkowych, 
właśnie wydatków majątkowych, ponieważ to są przedsięwzięcia zadania inwestycyjne, 
które W nakładzie w roku 2024 przekładają się na załącznik numer 4, natomiast w 
biuletynie prognozie finansowej automatycznie trzeba zastosować planowane dochody i 
wydatki, wydatki majątkowe, a ponieważ została ruszona ta kwota długu, zwiększamy limit 
spłat.

00:18:04 Skarbnik Izabela Klatka
Automatycznie trzeba wprowadzić te zmiany do UPW, czyli załącznik nr 1, gdzie są 
przedsięwzięcia, załącznik nr. 2 gdzie są tylko też przedsięwzięcia, gdzie są limity nakłady 
na rok 2024, 2025, 2026 i tak dalej.

00:18:19 Skarbnik Izabela Klatka
Przeanalizowaliśmy to.



00:18:20 Skarbnik Izabela Klatka
Zasadność do oszacowania wydatków pamiątkowych doskonale ma opanowane tutaj w 
jeden palcu Pan wójt.

00:18:27 Skarbnik Izabela Klatka
Jeżeli potrzeba to poprosimy jeszcze kogoś.

00:18:31 Skarbnik Izabela Klatka
Jeżeli będą pytania, chcę powiedzieć, WPF kiedyś w prowadziliśmy, ja wprowadziłam do 
WPF-u, Projektowana Prognoza Finansowa, to wszystko to są programy po zainstalowane, 
dołączone do Ministerstwa Finansów i Regionalnej Izby Obrachunkowej.

00:18:44 Skarbnik Izabela Klatka
Wszystkie czynności, które są tam robione i wydruki są widziane na bieżąco przez RIO i 
Ministerstwo Finansów, jak wysyłam, zatwierdzam, podpisuję, dwójki przewodniczący to 
po prostu Oni to otrzymują natychmiast za 5 minut.

00:18:58 Skarbnik Izabela Klatka
Chcę powiedzieć, że w WPF prowadziliśmy z wykonanie roku poprzedniego, 2023, 
ponieważ to pozytywnie rzutuje, bo mamy też operacyjne operacyjnie wolne środki, rzutuje
pozytywnie na prze spółczynnik z artykułu 240 ustawa o finansach publicznych, który 
umożliwia w WPF możliwość podwyższenia skład rat kredytu o ogromne pieniądze, jest 
prze spółczynnik skład Korzyść z tym, moglibyśmy jeszcze więcej spłacić, natomiast tutaj 
chodzi o pieniądze, żeby je zachować w razie w, i dlatego to wykonanie zostało 
wprowadzone, bo jest to konieczne do zmodyfikowania, mając już bilans zatwierdzony 
przez Rio Organu i jednostek podległych.

00:19:42 Skarbnik Izabela Klatka
W związku z powyższym stąd te zmiany w UPF rok 2023 wykonanie, rok 2024 
zastosowanie w grupach wydatków, takie jakie są w objaśnieniach okazane w WPF, 
automatycznie to musi być kompatybilne i to system weryfikuje, jeżeli jest źle, bombarduje 
na czerwono.

00:20:00 Skarbnik Izabela Klatka
Także Szanowni Państwo, cokolwiek jest wydrukowane, proszę, jeżeli w objaśnieniach jest 
jakiś błąd pisarski, cokolwiek, to przepraszam, bo to się może zdarzyć, ale już w systemach, 
które się wywoływały tu, już nadzoruje to Pan Radca Prawny, podsumowanie uchwały to 
Pani Anna Głowacka przekazuję materiały, analizuję. Komisja budżetowa rozpatrywała. No i
wójt tutaj jeśli są inwestycję to poproszę pytania jeśli chce ktoś powiedzieć na ten temat to 
proszę bardzo.

00:20:19 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuje Pani Skarbnik, proszę bardzo czy macie państwo pytania jeszcze do tego projektu?



00:20:43 Przewodniczący Marian Baniak
Nie ma pytań, więc cóż.

00:20:47 Przewodniczący Marian Baniak
Zamykamy dyskusję, stwierdzamy forum i przystępujemy do głosowania.

00:20:50 Przewodniczący Marian Baniak
Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały nr 3/22/2024?

00:20:54 Przewodniczący Marian Baniak
Kto jest przeciw?

00:20:56 Przewodniczący Marian Baniak
Kto się wstrzymał?

00:20:58 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę o odczytanie nazwisk radnych.

00:20:59 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Baniak Marian.

00:21:00 Przewodniczący Marian Baniak
Jestem za.

00:21:01 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Gwizdek Maria.

00:21:02 Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

00:21:02 Przewodniczący Marian Baniak
Idasiak Gabriel

00:21:03 Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.

00:21:03 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Janas Damian.

00:21:03 Radny Damian Janas
Jestem za.



00:21:04 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kaleta Marek

00:21:05 Radny Marek Kaleta
Jestem za.

00:21:05 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kmiecik Urszula

00:21:06 Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

00:21:06 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kwiatkowski Mariusz

00:21:06 Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za.

00:21:07 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Leśnikowski Mateusz

00:21:08 Radny Mateusz Leśnikowski 
Jestem za.

00:21:08 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Merta Maciej

00:21:09 Radny Maciej Merta
Jestem za.

00:21:09 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Olek-Faryś Iwona

00:21:10 Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za.

00:21:10 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Starek Mariusz

00:21:11 Radny Mariusz Starek
Jestem za.

00:21:11 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny



Woźny Piotr

00:21:12 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Jestem za.

00:21:12 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Benedykt Zaremba

00:21:13 Radny Zaremba Benedykt
Jestem za.

00:21:24 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję bardzo.

00:21:26 Przewodniczący Marian Baniak
Głosowało 13 radnych, ponieważ Pan Jan się zwolnił.

00:21:29 Przewodniczący Marian Baniak
Problem rodzinny, więc się zwolnił.

00:21:32 Przewodniczący Marian Baniak
Więc głosowało 13 radnych, stwierdzam. że radni przyjęli, wymieniony projekt uchwały.

00:21:39 Przewodniczący Marian Baniak
jednogłośnośnie

00:21:42 Przewodniczący Marian Baniak
Przepraszam.

00:21:45 Przewodniczący Marian Baniak
I cóż, kolejnym projektem jest uchwała 2023-2024 Rady gminy w Łubnicach, dnia 22 
czerwca 2024 roku, w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej w gminie Łubnice 
na latach 24 i 35.

00:21:58 Przewodniczący Marian Baniak
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 90 roku Samorzędzie 
Gminy oraz artykułu 226, 227, 228, 230, ustęp 6 i artykułu 243 ustawy z dnia 27 sierpnia 
2009 roku o finansach publicznych, rada gminy w Łubnicach uchwala co następuje.

00:22:25 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf pierwszy wprowadza się zmiany do wieloletniej prognozji finansowej na lata 24-
35 w dobie załącznika numer 1 do uchwały wraz z załączonymi objaśnieniami przyjętych 
wartości.



00:22:37 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 2 wprowadza się zmiany w dekadzie przedsięwzięć do wieloletniej komisji 
finansowej, zgodnie z załącznikiem numer 2 do uchwały.

00:22:44 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się wójtowi gminy Łubnice.

00:22:49 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie, z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu.

00:22:54 Przewodniczący Marian Baniak
I tutaj proszę Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii

00:23:00 Radny Maciej Merta
Komisja po zapoznaniu się ze szczegółami i wysłuchaniu wyjaśnień skarbnika gminy, 
jednogłośnie, pozytywnie, w dniu projekt uchwały i nie wnosi uwag.

00:23:10 Radny Maciej Merta
Podjęcie uchwały jest zasadne.

00:23:12 Radny Maciej Merta
Dziękuję.

00:23:12 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję za opinię.

00:23:12 Przewodniczący Marian Baniak
Pani skarbnik, czy jeszcze się Pani odniesie do projektu?

00:23:18 Skarbnik Izabela Klatka
Znaczy ja tylko w skrócie dopowiem, iż tam uległa zmianie tylko kwota nakładów na 
przedsięwzięcia,  układu komunikacyjnego i przebudowy dróg gminnych przedsięwzięć 
wieloletnich.

00:23:32 Skarbnik Izabela Klatka
Bo w ubiegłym roku zapłaciliśmy 888 tysięcy 500 milionów 317 użytku własnego z 
kredytów.

00:23:37 Skarbnik Izabela Klatka
Natomiast te środki są też z oszczędności, z tych dwóch oszczędności dokładnie 750 tysięcy 
i o szczegółach merytorycznych nie mówię.



00:23:47 Skarbnik Izabela Klatka
bo to nie moja, moje zadanie.

00:23:49 Skarbnik Izabela Klatka
Wykaz przedsięwzięć, o której się zmienił limity nakładów, o której się zmieniły po prawej 
stronie licznika, natomiast te inne przedsięwzięcia i zadania, które są szczególnym 
obiektem zainteresowania aktualnie jak inne, dlatego, że my stoimy, przed podobnym 
wyzwaniem, przebudowa drogi z Łubnic do Dzietrzkowic, budowa sali gimnastycznej i tak 
dalej, fotowoltaika, fajną pracę, Mamy tutaj w urzędzie gminnym i to są spotkania gorące, 
natomiast odpowiedzialność ogromna.

00:24:20 Skarbnik Izabela Klatka
Musimy jeszcze wprowadzić być może trybunał nadzwyczajny dotacji dla parafii.

00:24:25 Skarbnik Izabela Klatka
Na podstawie KAMES, która zostanie gminie przyznane, gminie czy parafii a on będzie 
będzie ośrodkiem, koordynatorem tych projektów i po prostu te środki będą spełnione, że 
one ratują gminę, będą przekazywane, jeśli chodzi o środki z promesy.

00:24:43 Skarbnik Izabela Klatka
bo my mamy w dotacjach zabezpieczone 32 tysiące z groszem.

00:24:46 Skarbnik Izabela Klatka
Jest to też praca, jeśli chodzi prymosy parafialne i one nie są w układzie przedsięwzięć, bo 
są prowadzone z jednorocznym wydarzeniem.

00:24:54 Skarbnik Izabela Klatka
Natomiast pozostałe zadania inwestycyjne będą realizacja ich uzależniona.

00:24:59 Skarbnik Izabela Klatka
W kwotach dostępnych, o ile państwo, jeżeli gmina przygotuje dokumentację kosztorysy, 
zapewni sobie wydatki na te cele, żeby można po prostu wyjść poza obszar innych.

00:25:11 Skarbnik Izabela Klatka
I po co walczyć o pieniądze na dofinansowanie, czy to opraw, termomodernizacja, szkoła 
Dzietrzkowice, przedszkole Dzietrzkowice.

00:25:22 Skarbnik Izabela Klatka
Też budynek sali OSP Dzietrzkowice, pamiętajcie państwo też, po za UPF to są dodatki 
majątkowe rezerwa.

00:25:29 Skarbnik Izabela Klatka
Już w tej rezerwie macie 150 tysięcy na kolonie Dzietrzkowice i zakup samochodu OSP, oraz



100 tysięcy na dofinansowanie zakupu samochodu oraz perki Dzietrzkowice.

00:25:40 Skarbnik Izabela Klatka
a 150 Kolonia

00:25:41 Skarbnik Izabela Klatka
To jest i tego nikt Państwu nie odbierze, natomiast jakie będą możliwości finansowe 
zrealizowania tego, to tutaj to już nie wiemy, to jest któryś rok już planowany, jeżeli chodzi 
o Kolonię.

00:25:55 Skarbnik Izabela Klatka
Macie rezerwę, była rezerwa, zamówiliśmy do rzeczy, do tak zwanych środków pomocy 
finansowej, które wsporczą Polski, też mówię o Sołtysa, bo była chwilę że tutaj zawalczyli, 
koordynowała te projekty była sekretarz pani Ewa Borkowska.

00:26:11 Skarbnik Izabela Klatka
Też kilka razy temu musiała pojechać i przecież zabezpieczyć te środki, żeby te umowy 
zostały podpisane, żeby można to realizować.

00:26:18 Skarbnik Izabela Klatka
Dziękujemy też Sołtysom

00:26:18 Skarbnik Izabela Klatka
Za współprace Pani Magdalena koordynuje i już działamy.

00:26:22 Skarbnik Izabela Klatka
Natomiast dalej, że się podniesie, bo jest kolejne pytanie do dofinansowania.

00:26:28 Skarbnik Izabela Klatka
Jak dyrektorzy nie wiem, jak informatyzacja szkół, Urzędu Gminy, to jeszcze może 
powiedzieć tylko Informatyk, Pan Kamil Barczok, jeżeli to Państwa interesuje, ale to nie są 
zadania, które wieloletnie.

00:26:40 Skarbnik Izabela Klatka
WPF został dostosowany do tego, co jest w budżecie na dniu 25 czerwca bieżącego roku w 
projekcie.

00:26:51 Skarbnik Izabela Klatka
Jeżeli Państwo to zatwierdzą, to dziękuję bardzo.

00:26:54 Skarbnik Izabela Klatka
Przekroczyło przekonania początkowe pana Wójta



00:26:57 Skarbnik Izabela Klatka
Także by mógł sobie po prostu rozpocząć odpowiednie działania tak.

00:27:03 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję Pani Skarbnik.

00:27:05 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo pytanka są do tego projektu?

00:27:08 Przewodniczący Marian Baniak
Pani Skarbnik wyjaśniła to dosyć dokładnie, więc myślę, że wszyscy mają jasną sytuację.

00:27:14 Przewodniczący Marian Baniak
Także zamykamy dyskusję, stwierdzam forum, przystępujemy do głosowania.

00:27:19 Przewodniczący Marian Baniak
Kto z Pani i Panów radnych za projektem uchwały nr 3/23/2023-2024.

00:27:27 Przewodniczący Marian Baniak
Kto jest przeciw kto się wstrzymał?

00:27:29 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Proszę o odczytanie nazwisk radnych.

00:27:30 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Baniak Marian.

00:27:31 Przewodniczący Marian Baniak
Jestem za.

00:27:31 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Gwizdek Maria.

00:27:31 Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

00:27:32 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Idasiak Gabriel.

00:27:33 Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.

00:27:33 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny



Janas Damian.

00:27:34 Radny Damian Janas
Jestem za.

00:27:34 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kaleta Marek.

00:27:35 Radny Marek Kaleta
Jestem za.

00:27:35 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kmiecik Urszula

00:27:37 Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

00:27:37 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kwiatkowski Mariusz.

00:27:39 Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za.

00:27:40 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Leśnikowski Mateusz.

00:27:41 Radny Mateusz Leśnikowski 
Jestem za.

00:27:42 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Merta Maciej

00:27:43 Radny Maciej Merta
Jestem za.

00:27:44 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Olek-Faryś Iwona.

00:27:45 Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za.

00:27:46 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Starek Mariusz



00:27:47 Radny Mariusz Starek
Jestem za,

00:27:47 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Woźny Piotr

00:27:48 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Jestem za,

00:27:49 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Zaremba Benedykt.

00:27:50 Radny Zaremba Benedykt
Jestem za

00:27:52 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję.

00:27:52 Przewodniczący Marian Baniak
Bardzo głosowało 13 radnych.

00:27:53 Przewodniczący Marian Baniak
13 radnych stwierdzam że radni przyjęli wyżej wymienioną uchwałę jednogłośnie.

00:28:00 Przewodniczący Marian Baniak
I kolejnym projektem jest uchwała nr 3/24/2024 Rady Gminy w Łubnicach przez dnia 21 
czerwca 2021 roku w sprawie popłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów
objętych wywołaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym w 
którym kończą 6 lat prowadzone przez gminę Łubnice publicznych przedszkola.

00:28:25 Przewodniczący Marian Baniak
Na podstawie artykułu 18 ust.

00:28:26 Przewodniczący Marian Baniak
2 punkt 15 artykułu 40 ust.

00:28:28 Przewodniczący Marian Baniak
1 ustawy z dnia 8 marca 90 roku o samorządzie gminnym i artykułu 52 ust.

00:28:36 Przewodniczący Marian Baniak
1 punkt 1 a 4 ustawy z dnia 27 października 2017 roku o finansowanie zadań oświatowych 
oraz w artykułu 13. ust, 1 punkt .2 w związku z artykułem 29 ust. 1 punkt 1 ustawy z dnia 



14 grudnia 2016 roku Prawo Oświatowe Rada gminy w Łubnicach uchwala co następuje.

00:28:58 Przewodniczący Marian Baniak
W paragraf pierwszym w przedszkolach publicznych prowadzonych przez gminę Łubnice 
zapewnia się bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę w wymiarze 5 godzin dziennie.

00:29:08 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 2, punkt 1 ustala się od dnia 1 września 2024 roku wysoką opłatę za każdą 
rozpoczętą godzinę faktycznego pobytu dziecka objętego w wychowaniu przedszkolnym do 
końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym dziecko kończy 6 lat w czasie 
przekraczającym wymiar określony w paragrafie pierwszym niniejszej uchwały w kwocie 
1,44 zł.

00:29:36 Przewodniczący Marian Baniak
Punkt2 opłata, o której mowa w ustępie 1 podlega obniżeniu o 50 procent w przypadku 
uczęszczania do przedszkola drugiego i trzeciego dziecka do tego samego, tego samego 
rodzica lub pozostających pod opieką opiekuna prawnego.

00:29:51 Przewodniczący Marian Baniak
Punkt 3 zwalnia się opłatę, o której mowa w ustępie 1, czwarte i następne dziecko tego 
samego rodzica lub pozostające pod opieką opiekuna prawnego.

00:30:02 Przewodniczący Marian Baniak
Punkt 4 opłata, o której mowa w ust.

00:30:06 Przewodniczący Marian Baniak
1 nie obejmuje kosztów wyżywienia dziecka.

00:30:08 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 3.

00:30:09 Przewodniczący Marian Baniak
Wysokość opłat za wyżywienie dziecka w przedszkolach ustala dyrektor przedszkola w 
porozumieniu z organem prowadzącym z uwzględnieniem zasad określonych w artykule 
106 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 roku Prawo Oświatowe.

00:30:28 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 4 traci moc uchwała numer 46/290/2023 Rady Gminy w Łubnicach z dnia 30 maja
2023 roku w sprawie opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 
w wychowaniu przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 
kończą sześć lat wprowadzonych przez gminę Łubnice w publicznych i przedszkolnych.

00:30:54 Przewodniczący Marian Baniak



Paragraf, paragraf 5, wykonanie uchwały podjętej w imieniu członkowi gminy Łubnice,.

00:30:59 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 6 punkt 1, uchwała podlega ogłoszeniu w dzienniku urzędowym województwa 
łódzkiego i wchodzi w życie z dniem 1 września 2024 roku.

00:31:08 Przewodniczący Marian Baniak
Punkt 2, uchwała podlega podaniu do publicznej wiadomości poprzez rozplakatowanie na 
tablicy ogłoszeń w urzędzie gminy w Łubnicach, a także poprzez zamieszczenie jej treści na 
stronie Biuletynu Informacji Publicznej gminy Łubnice

00:31:26 Przewodniczący Marian Baniak
I proszę Przewodniczącego Komisji Oświaty, Pana Damiana Janasa o przedstawienie opinii 
do tego projektu

00:31:36 Radny Damian Janas
Opinia nr 2/2024.

00:31:38 Radny Damian Janas
19 czerwca 2024 roku.

00:31:40 Radny Damian Janas
Komisja na posiedzeniu w dniu 19 czerwca 2024 roku po zapoznaniu się ze szczegółami w 
tym przedmiocie oraz wysłuchaniu wyjaśnień pracownika merytorycznego, a także 
dyrektorów zespołu szkół z terenu gminy pozytywnie opiniuje projekt uchwały i nie wnosi 
uwagi.

00:31:59 Radny Damian Janas
Podjęcie uchwały jest zasadne.

00:32:02 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję panu przewodniczącemu, otwieram dyskusję.

00:32:06 Przewodniczący Marian Baniak
Czy są pytania do tego projektu?

00:32:11 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Proszę bardzo.

00:32:12 Przewodniczący Marian Baniak
Nie ma pytań.

00:32:16 Przewodniczący Marian Baniak



Zamykamy dyskusję, stwierdzam forum i przystępujemy do głosowania.

00:32:20 Przewodniczący Marian Baniak
Kto z Pani Panów Radnych jest za przyjęciem wyjścia uchwały nr 3/24/2024?

00:32:28 Przewodniczący Marian Baniak
Kto jest przeciw?

00:32:29 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kto się wstrzymał?

00:32:29 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę o odczytanie nazwisk radnych.

00:32:31 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Baniak Marian

00:32:31 Przewodniczący Marian Baniak
Jestem za.

00:32:31 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Gwizdek Maria

00:32:32 Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

00:32:32 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Idasiak Gabriel.

00:32:33 Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.

00:32:34 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Janas Damian.

00:32:35 Radny Damian Janas
Jestem za.

00:32:35 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kaleta Marek.

00:32:36 Radny Marek Kaleta
Jestem za.



00:32:37 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kmiecik Urszula.

00:32:38 Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

00:32:38 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kwiatkowski Mariusz.

00:32:39 Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za.

00:32:40 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Leśnikowski Mateusz.

00:32:41 Radny Mateusz Leśnikowski 
Jestem za.

00:32:43 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Merta Maciej.

00:32:44 Radny Maciej Merta
Jestem za.

00:32:46 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Olek-Faryś Iwona.

00:32:46 Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za.

00:32:47 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Starek Mariusz.

00:32:49 Radny Mariusz Starek
Jestem za.

00:32:50 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Woźny Piotr.

00:32:50 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Jestem za.



00:32:51 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Zaremba, Benedykt.

00:32:52 Radny Zaremba Benedykt
Jestem za.

00:32:53 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję bardzo, głosowało 13 radnych, wszyscy byli za

00:32:56 Przewodniczący Marian Baniak
Stwierdzam, że Radni przyjęli wyżej wymienioną uchwałę.

00:33:00 Przewodniczący Marian Baniak
No i cóż, dobrnęliśmy do końca ostatnim projektem.

00:33:05 Przewodniczący Marian Baniak
Jest uchwała nr 3/25/2024 Rady Gminy w Łubnicach z dnia 25 czerwca 2024 roku w 
sprawie udziału na dotacji celowej dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem 
Najświętszej Marii Panny w Łubnicach na pracę konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 
ewidencji zabytków położonych na obszarze gminy Łubnice

00:33:32 Przewodniczący Marian Baniak
ze środków pochodzących z gminy Łubnice oraz rządowego programu odbudowy 
zabytków.

00:33:40 Przewodniczący Marian Baniak
Rada gminy w Łubnicach uchwala co następuje.

00:33:41 Przewodniczący Marian Baniak
W paragraf pierwszych działając na podstawie artykułów 18 ust.

00:33:44 Przewodniczący Marian Baniak
2 Punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 90 roku o samorządzie gminnym w związku z artykułem 
81 ustawy z dnia 23 lipca 2003 roku o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami oraz 
paragraf 3 ustęp 2 regulaminu udzielania dotacji ze środków pochodzących z rządowego 
programu odbudowy zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na obszarze gminy Łubnice

00:34:20 Przewodniczący Marian Baniak
stanowiącego załącznik do uchwały rady gminy w Łubnicach nr 51/334/2024 z dnia 5 
marca 2024 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji ze środków pochodzących z 



rządowego programu odbudowy zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich i 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
lub znajdujących się w gminy ewidencje zabytków położonych na obszarze gminy Łubnice

00:34:49 Przewodniczący Marian Baniak
Dziennik urzędowy województwa łódzkiego z 2024 roku pozycja 2200 przyznaje się 
dotacjom celową dla wnioskodawcy parafii rzymskokatolickiej pod wezwaniem 
Najświętszej Marii Panny w Łubnicach na realizację zadania pod nazwą Roboty Wyzwolone 
przy Zabytkowym Kościele Parafialnym pod wezwaniem Wniebowzięcie Najświętszej Marii 
Panny w Łubnicach wpisanego do rejestru Zabytków Województwa Łódzkiego pod 
numerem 980/33/A z dnia 30.12.1967 roku.

00:35:27 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 2.

00:35:28 Przewodniczący Marian Baniak
Kwota dotacji wynosi 500 tysięcy, w tym 490 tysięcy złotych z rządowego programu 
odbudowy zabytków.

00:35:36 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 3.

00:35:37 Przewodniczący Marian Baniak
Szczegółowe warunki udzielania dotacji celowej oraz zasady rozliczania środków zostaną 
zawarte w umowie pomiędzy gminą wice, a parafią rzymskokatolicką pod wezwaniem na 
księcie Marii Panny w Łubnicach.

00:35:52 Przewodniczący Marian Baniak
Paragraf 4 wykonanie uchwały powierza się wójtowi gminy Łubnice i

00:35:53 Przewodniczący Marian Baniak
paragraf 5 uchwała podjęcie zmiany podjęcia.

00:35:54 Przewodniczący Marian Baniak
I tutaj również proszę Pana Przewodniczącego Komisji Gospodarki i Budżetu Finansów o 
czytanie opinii.

00:35:57 Radny Maciej Merta
Komisja po zapoznaniu się ze szczegółami wysłuchani wyjaśni stanowiska merytorycznego 
jednogłośnie podjętej w dniu projektu uchwały i nie odnosi uwagi.

00:36:03 Radny Maciej Merta
Podjęcie uchwały jest zasadą dziękuje.



00:36:11 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję bardzo za opinię.

00:36:17 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo otwieram dyskusję.

00:36:18 Przewodniczący Marian Baniak
Czy są pytania w tej kwestii?

00:36:20 Przewodniczący Marian Baniak
Pani Ulo proszę.

00:36:23 Radna Urszula Kmiecik
Chciałabym, aby Pani Skarbnik Informacja udzieliła tutaj.

00:36:30 Radna Urszula Kmiecik
w sprawie paragrafu drugiego kwota dotacji wynosi 500 tysięcy złotych, w tym 490 z 
rządowego programu odbudowy zabytków.

00:36:51 Skarbnik Izabela Klatka
To są środki własne, natomiast chcę powiedzieć, że tu jest też zapis i szczegóły warunków 
udzielenia dotacji celowej oraz zasadne rozliczenie są zawarte w umowie pomiędzy Gminą 
Łubnice, a parafią Rzymsko-katolicką.

00:37:09 Skarbnik Izabela Klatka
W momencie kiedy taka umowa zostanie przygotowana, a to jest ułamkowane procedurami,
odpowiednimi.

00:37:17 Skarbnik Izabela Klatka
Możecie się Państwo spodziewać błędny stosunek nadzwyczajnej w celu prowadzenia 
środków prowadzących i środków własnych, do budżetu po stronie dobudowej  i po stronie 
dodatkowej jako dotacji dla parafii.

00:37:31 Skarbnik Izabela Klatka
Bardzo takim, bolesną rzeczą jest to, że środki, które opisuje zapytania ofertowe, to my 
wspieramy te parafie tutaj merytorycznie.

00:37:43 Skarbnik Izabela Klatka
Natomiast jest pracownik, specjalista od tego zatrudniony na zwracanie.

00:37:50 Skarbnik Izabela Klatka
Natomiast chcę Państwu powiedzieć, że czy nam się to podoba, czy nie.



00:37:56 Skarbnik Izabela Klatka
Jeszcze dopóki ja tu jestem, to i Wójt, i Skarbnik odpowiadają za tą realizację tej dotacji.

00:38:03 Skarbnik Izabela Klatka
Merytorycznie odpowiada ksiądz proboszcz opisywając fakturę.

00:38:07 Skarbnik Izabela Klatka
Rada parafialna, z tego co słyszeliśmy, już nie.

00:38:13 Skarbnik Izabela Klatka
Nie ukrywam też, że ksiądz proboszcz z Wójcina, który miał objazd chorych, często również 
miewał w domu, miał ogromne obiekcje, kiedy wybory wygrała na szczegół centralna 
platforma to obawiali się proboszczowie wszyscy, że możesz zostać anulowane, decyzje 
poprzedniej opcji politycznej mogą być uchylone.

00:38:43 Skarbnik Izabela Klatka
To tak zostało.

00:38:44 Skarbnik Izabela Klatka
To zostało zagwarantowane, zabezpieczone ogólnie.

00:38:48 Skarbnik Izabela Klatka
Natomiast to przechodzi, żeby było śliczno, przez budżet gminy pokolane.

00:38:52 Skarbnik Izabela Klatka
To przychodzi na konto wydzielone, robione konto zostanie otwarte, zostanie rozliczone z 
zakonem jako dowód, a łącznie z udziałem własnym zostanie przekazane jako dotacja dla 
poszczególnych parafii, celem zapłacenia parafii.

00:39:13 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję za wyjaśnienie pani skarbnik.

00:39:14 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo, macie państwo pytania jeszcze?

00:39:16 Przewodniczący Marian Baniak
Nie ma pytań?

00:39:21 Przewodniczący Marian Baniak
A więc zamykamy dyskusję, stwierdzam forum i przystępujemy do głosowania.

00:39:25 Przewodniczący Marian Baniak



Kto z Pani i Panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały nr 3/25/2024?

00:39:33 Przewodniczący Marian Baniak
Kto jest przeciw?

00:39:34 Przewodniczący Marian Baniak
Kto się wstrzymał?

00:39:35 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę o odczytanie nazwisk radnych.

00:39:36 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Baniak Marian.

00:39:37 Przewodniczący Marian Baniak
Jestem za.

00:39:37 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Gwizdek Maria.

00:39:37 Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

00:39:38 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Idasiak Gabriel.

00:39:38 Radny Gabriel Idasiak
Jestem za.

00:39:39 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Janas Damian.

00:39:39 Radny Damian Janas
Jestem za.

00:39:40 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kaleta Marek.

00:39:41 Radny Marek Kaleta
Jestem za.

00:39:42 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Kmiecik Urszula



00:39:43 Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

00:39:43 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Kwiatkowski Mariusz.

00:39:44 Radny Mariusz Kwiatkowski
Jestem za.

00:39:45 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Leśnikowski Mateusz.

00:39:46 Radny Mateusz Leśnikowski 
Jestem za.

00:39:47 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Merta Maciej

00:39:48 Radny Maciej Merta
Jestem za.

00:39:50 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Olek-Faryś, Iwona.

00:39:51 Radna Iwona Olek-Faryś
Jestem za.

00:39:52 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Starek Mariusz.

00:39:53 Radny Mariusz Starek
Jestem za.

00:39:54 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Woźny Piotr

00:39:54 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
jestem za.

00:39:55 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Zaremba Benedykt



00:39:56 Radny Zaremba Benedykt
Jestem za.

00:39:58 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję bardzo.

00:39:58 Przewodniczący Marian Baniak
Głosowało wszyscy wyrazili zgodę, a więc jednogłośnie przyjęliśmy ten projekt z uchwałą

00:40:05 Przewodniczący Marian Baniak
przechodzimy do punktu 8.

00:40:10 Przewodniczący Marian Baniak
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

00:40:15 Przewodniczący Marian Baniak
Pani Aneto, czy są jakieś odpowiedzi?

00:40:22 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
Radny Piotr Woźny złożył interpelację, która była skierowana do wójta gminy i do PZD.

00:40:30 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
Została ona niezwłocznie przekazana do powiatowego zarządu dróg i w dniu 14 czerwca 
wpłynęła odpowiedź, iż wykoszenie rogu przy ścieżce rowerowo-pieszej, mieszczącej się 
przy drodze powiatowej Dzietrzkowice-Kolonia Dzietrzkowice miało miejsce w dniu 12 
czerwca.

00:40:49 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
Natomiast odpowiedź od wójta gminy Łubnice do Radnego, odpowiedzi na pana 
interpelację złożono w dniu 29 maja na drugiej sesji Rady Gminy Łubnice w Łubnicach 
dotyczącą utwardzenia drogi w miejscowości Kolonia Dzietrzkowice ulica Polna.

00:41:05 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
Informuję, że na dzień dzisiejszy gmina nie posiada dłużnia.

00:41:09 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
W najbliższym czasie tłuczeń zostanie zakupiony i ubytki w drogach zostaną uzupełnione.

00:41:16 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
Odnośnie zakupu piłko-chwytów na boisko przy Centrum Kultury Wsi Kolonii 
Dzietrzkowice zostały podjęte działania, które pozwolą na oszacowanie kosztów i pomogą 
realizacji zadania wpisanego w treść interpelacji.



00:41:29 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
Temat od produkcji.

00:41:32 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
od tworzenia drogi polnych miejscowości Łubnice działka numer ewidencyjny 14 18 
mieszcząca się w Łubnicach

00:41:35 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
Proszę o sprecyzowanie treści interpelacji, gdyż z naszych ustaleń i objaśnieniu wynika, iż 
wskazana droga istnieje i jest przejezdna.

00:41:54 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
i odpowiedź do radnego Macieja Merty skierowana przez wójta gminy Łubnice.

00:41:59 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
Odpowiedzi na pana interpelację złożono w dniu 29 maja na drugiej sesji Rady Gminy 
Łubnice dotyczącą przeprowadzenia przeglądu oraz dojęcia działań związanych z 
naprawami na obiekcie Orlik w Łubnicach

00:42:13 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
obejmującą strefę sportową oraz budynek sanitarno-szatniowy informuję, iż na dzień 
dzisiejszy zostały rozesłane zapytania ofertowe w sprawie oceny wykonania przeglądów 
technicznych budynków gminnych, m.in.

00:42:29 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
budynku sanitarno-szatniowego znajdującego się na obiekcie Orllik.

00:42:34 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
O dalszych postępach i działaniach będę informował na bieżąco.

00:42:36 inspektor do spraw obsługi Radnych Aneta Głowacka-Olek
Dziękuję.

00:42:38 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję Panie za informację, czy za odpowiedzi.

00:42:40 Przewodniczący Marian Baniak
Czy radni za satysfakcjonowani?

00:42:44 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Ja chciałem dopytać.

00:42:46 Przewodniczący Marian Baniak



Proszę bardzo.

00:42:49 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Panie Wójcie, kiedy przewidywany terminy realizacji, jak i kamienia do tego piłko-chwytu, 
jest bardzo poważną sprawą, bo wydarzy się niebezpieczeństwo.

00:42:58 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powiem szczerze, czekamy teraz na odpowiedź.

00:43:03 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Pani Kingi nie ma, bo Pani Kinga wysyłała za pytanie.

00:43:10 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powiem szczerze, że jeszcze przyjedziemy, zrobimy spotkanie na Kolonii, spotkamy się, 
obejrzymy jeszcze dokładnie też ten teren.

00:43:18 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Dzisiaj też wpłynęła z Pana strony interpelacja, która dalej dotyczy też tego placu, przy tym 
podejmiemy jakieś działania, tak?

00:43:26 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ale to na pewno w okresie, mogę tutaj, 14 dni od dzisiejszej sesji spotkamy się i ustalimy.

00:43:34 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
A temat kamienia?

00:43:37 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Kamień powiem szczerze, że na te drogi tutaj rozmyślamy faktycznie.

00:43:43 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Ale tam panie Wójcie najlepiej byłby kamień normalny, nie ten jakiś tu.

00:43:53 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tylko, że tam jest też kawałek tego...

00:43:55 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Nie wiem ile tam jest, 50 metrów może by tam wystarczyło tego już, tak?

00:44:02 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Żeby ten pan po prostu zrobić, no.

00:44:07 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Bo tam ma naprawdę trudne warunki przy opadach, przy służbie, to wszystko musi być...



00:44:15 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Musimy się liczyć z tym, że...

00:44:17 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ja rozumiem, tylko jak teraz...

00:44:20 Radna Iwona Olek-Faryś
Bo to do Krzysia, nie?

00:44:21 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak.

00:44:23 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Korzystając z świeżych tłuczeń, które będą od drugiej strony najeżdżać na ten tłuczeń.

00:44:26 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Też zostanie ziemią nawięzione i to się dalej będzie.

00:44:28 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Ale to, ale to, gdy, gdy będzie opadł deszcz, to to wszystko myślę, że to pójdzie kamień.

00:44:31 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Także złożymy zapytanie ofertowe na zakup i że tak powiem wybierzemy najkorzystniejszą 
ofertę, bo powiem szczerze, że no niestety, ale też cena tego kamienia na chwilę obecną to 
jest 1100 zł.

00:44:51 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Także mam świadomość tego, że to jest nieuniknione i zakupimy łódkę lub 2 i jedziemy i 
będziemy przyinstalować

00:45:10 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
A tutaj jeszcze Panie Macieju, w trakcie, gdzie była złożona interpelacja, też mieliśmy 
działania, był hydraulik usunął awarię, ale też taki wstępny oględź, powiem szczerze, To są 
zaszłości na tym obiekcie i powiem szczerze, że teraz aby sukcesywnie go doprowadzić też 
to wymaga dużego wkładu finansowego.

00:45:27 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Dlatego bardzo bym też prosił o wyrozumiałość, bo mamy budżet jaki mamy.

00:45:35 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nie będę mówił, że nie mamy pieniążków, bo mamy, ale postawcie się też również w naszej 
sytuacji z perspektywy budżetu domowego, firmowego czy urzędu gminy.



00:45:44 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Dysponujmy tak pieniążkami, żeby nam to wystarczyło na dany rok budżetowy.

00:45:49 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
A ciężko jest nadgonić coś, co zostało zaniedbane przez lata i to teraz wymaga dużego 
nakładu finansowego.

00:46:01 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, z panem Maciejem byłem właśnie w kontakcie wstępne oszacowanie kosztów tak 
zwanego trzesania w obligach to jest koszt około 5 tysięcy.

00:46:14 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ale też nie zapomnijmy, że jeżeli odkładamy to w tym roku, w następnym roku musimy to 
wykonać, bo on istnieje od 2010-2012 roku.

00:46:21 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Takie trzęsanie się nigdy nie odbyło i powiem szczerze, że za chwilę będzie nas czekał 
gruntowny remont, tak, a lepiej sukcesywnie zapobiegać niż lecieć, tak.

00:46:28 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Ale miejmy to też również na uwadze, bo to jest obiekt, który służy dla wszystkich 
mieszkańców i to jest strefa sportowa i zadbajmy również o to, tak.

00:46:43 Przewodniczący Marian Baniak
Dobrze, dziękuję bardzo.

00:46:45 Przewodniczący Marian Baniak
Są jeszcze pytania do tych odpowiedzi, jeśli nie ma, nie ma, więc zamykamy punkt 8

00:46:54 Przewodniczący Marian Baniak
Przechodzimy do punktu dziewiątego wolnym wnioską.

00:46:58 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo, możecie państwo pytać.

00:47:01 Radca prawny Jerzy Dela
Panie przewodniczący, ja co prawda nie mogę składać wniosków, bo nie jestem radnym, ale 
mam prośbę w związku z opinią Komisji Rewizyjnej dotyczącej informacji o stanie jednostki
samorządu terytorialnego.

00:47:15 Radca prawny Jerzy Dela
Pani przeczytała, Pani Kmiecik przeczytała w tej opinii, że opinia jest mało czytelna, bo jest 



zbyt szczegółowa.

00:47:22 Radca prawny Jerzy Dela
Proszę Państwa, w tamtej kadencji sami Państwo podjęliście uchwałę, która miała właśnie 
uszczegółowić sprawozdanie, tą informację.

00:47:39 Radca prawny Jerzy Dela
Przy okazji jakiejś komisji rewizyjnej, usiądźcie Państwo jeszcze nad tą uchwałą, która jest 
prawem obowiązującym i zastanówcie się, co zostawić, a co wyrzucić z tej uchwały, bo tam 
rzeczywiście mnóstwo rzeczy zostało wprowadzonych dodatkowo niż to, co wymaga 
ustawy.

00:47:54 Radca prawny Jerzy Dela
To taka prośba do Państwa i do Pana Wójta też

00:47:56 Przewodniczący Marian Baniak
Dobrze, Pani Przewodnicząca się pochyli nad.

00:47:57 Przewodniczący Marian Baniak
Tym i zobaczymy, jakie będą ustalenia.

00:48:01 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo, czy są jeszcze jakieś pytania?

00:48:08 Przewodniczący Marian Baniak
Ja tylko może do pana, do pana radnego powiatowego.

00:48:12 Przewodniczący Marian Baniak
Panie Michale, no tutaj jest problem u nas z jednym przejściem dla pieszych.

00:48:15 Przewodniczący Marian Baniak
Ponieważ to przejście jest niewymalowane.

00:48:19 Przewodniczący Marian Baniak
Kiedyś tutaj malowali na ulicy Sikorskiego, a tam to pominęli.

00:48:24 Przewodniczący Marian Baniak
Myśmy tam już komunikowali o to, mówili, że to zrobią, tego nie zrobili, a to jest kluczowe 
przejście na zakręcie tam koło kościoła w stronę cmentarza.

00:48:32 Przewodniczący Marian Baniak
Tam jest duży róg i po prostu jest to niebezpieczne, żeby to tak zostawić jak jest i tak 
naprawdę pilną rzecz, żeby je tam odnowić, bo już prawie nie widać, tam tylko znak stoi, a 



już nie widać pasów, nic.

00:48:46 Przewodniczący Marian Baniak
Więc żeby to po prostu jakoś tam odnowili.

00:48:48 Przewodniczący Marian Baniak
Nie wiem dlaczego już zapomnieli o tym, ale...

00:48:50 Przewodniczący Marian Baniak
Ale zapomnij, jest ulica Sikorskiego, tak?

00:48:53 Przewodniczący Marian Baniak
To jest tak ostatnie, znaczy nowo, Sikorskiego, tam na tym skrzyżowaniu.

00:48:59 Przewodniczący Marian Baniak
No i tam, wiadomo, tam jest skrzyżowanie, tam dużo ludzi na cmentarz chodzi.

00:49:04 Przewodniczący Marian Baniak
No i dawno mi o tym mówią i nie możemy tego tutaj jakoś wyegzekwować.

00:49:07 Przewodniczący Marian Baniak
Także proszę zainterweniować.

00:49:08 Przewodniczący Marian Baniak
Ja nie piszę interpelacji na, w tym momencie z panem tutaj.

00:49:10 Przewodniczący Marian Baniak
a to będziemy pisać dalej.

00:49:15 Radny powiatu Michał Piasta
Postaram się jak najszybciej, w czwartek mam sesję także

00:49:36 Przewodniczący Marian Baniak
Bardzo się cieszę

00:49:36 Przewodniczący Marian Baniak
Dobrze, to tyle, dziękuję panu.

00:49:37 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Pytałem o wykaszanie rowów tych, niech pan zna formy tej połowy, kiedyś, nastąpi 
wykaszanie dróg gminnych.

00:49:39 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik



Przerwie.

00:49:40 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nie no, bardzo dobrze, panie Piotrze, że pan...

00:49:40 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Dobrze, bo...

00:49:41 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nie, nie, nie, nie, nie.

00:49:41 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powiem szczerze, że bym przekazał pan teraz, Moją chęć zabrania głosu w tym temacie, bo 
przerwę mamy tutaj z radnym panem Mariuszem, żeśmy na ten temat dyskutowali i akurat 
miałem telefon od wykonawcy.

00:49:53 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Od dzisiaj są prowadzone prace związane z wykaszaniem.

00:49:57 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Zlecenie jest takie, żebyśmy doprowadzili to do stanu takiego faktycznego, użytkowanego.

00:50:05 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Wykaszamy szerzej.

00:50:07 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Taka była moja decyzja, bo wiadomo, że koszenie odbywało się dwa razy lub raz.

00:50:13 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Pierwszy raz teraz wiem, że jest termin też późny, bo mamy końcówkę czerwca, dlatego 
wykaszamy, jak najszerzej będzie to możliwe.

00:50:21 Przewodniczący Marian Baniak
Będzie lepsza widoczność.

00:50:24 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak i robimy to od dnia dzisiejszego, bo właśnie godzinę temu z wykonawcą rozmawiałem.

00:50:32 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Jeszcze jedno pytanie takie, jest Altanka u nas tam na Centrum Kultury wsi i Kolonii, ona 
wymagała troszeczkę tam takiego remontu względem malowania, usunięcie jakichś tam 
połamanych desek, takiego rzeczy.



00:50:49 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
To może w waszym zakresie tutaj pracownikami.

00:50:51 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Dało bym coś jakoś tam, to może półuszka, parwy czy dwie i odnowić, bo za chwilę te wizje 
to już było po prostu zniszczone i nadawałoby się to do.

00:51:02 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Pani Aneta tutaj zapisze wniosek iii

00:51:03 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Jeśli by to było możliwe, to bym bardzo prosił

00:51:06 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
I powiem szczerze, że to nie tylko u was jest ten mankament, bo wydaje mi się, że przegląd 
faktycznie jak zostało to poruszone przez panią radną Urszulę, zrobimy przegląd tych 
obiektów, bo to też powiem szczerze, że to są delikatnie mówiąc zaszłości i mówię, teraz 
będzie to kosztowne, jeżeli byśmy to sukcesywnie przedtem naprawiali, to nie byłoby tak 
mocno finansowo odczuwalne, ale będziemy w tym temacie działać, więc mamy środki 
zabezpieczone.

00:51:39 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
w budżecie na remonty placów zabaw, także tutaj też prośba do Łubnic objedziemy może te 
place zabaw i podejmiemy czy nosi z zakresu napraw.

00:51:47 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Dziękuję, tam też mamy mniej więcej zainteresowane, czy Makoszczyzna.

00:51:52 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo, macie jeszcze pytania?

00:52:08 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Czy coś wiadomo na temat tego naszego samochodu?

00:52:11 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Czy pan ma jakieś inne informacje?

00:52:13 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tutaj z panem Jankiem Dudkiem podejmowaliśmy już dwie próby spotkania.

00:52:20 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Powiem szczerze, że Pan Komendant z Łodzi ciągle jest na wyjazdach, więc sukcesywnie 
próbowaliśmy, dostaliśmy już nawet jeden termin dopięty, gdzie dostaliśmy później 



informację, że Niestety komendant nie jest na miejscu, ale naprawdę panie Piotrze, niech 
pan uwierzy mi na słowo, że też jest to jakimś moim priorytetem, bo wiem, że ten samochód
jest potrzebny i mamy te środki zabezpieczone, także mam to cały czas na uwadze.

00:52:47 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Powiem szczerze, że jeżeli nawet pojedziemy, to.

00:52:50 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Poinformuję, żeby ktoś z przedstawicieli z OSP, Kolonia Dzietrzkowice, również z nami 
pojechał na taką rozmowę, żeby to było Przekaz informacji był taki rzetelny, tak?

00:53:02 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo, są pytania?

00:53:06 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Panie Benku proszę.

00:53:07 Radny Zaremba Benedykt
Jeśli chodzi o most na prośnie, już coś wiadomo ostatecznie?

00:53:12 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nie, powiem szczerze, że rozmawialiśmy nawet na gorąco wczoraj, tak?

00:53:13 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Poruszaliśmy ten temat na komisji budżetowej, bo padło takie zapytanie.

00:53:17 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Od dnia dzisiejszego, czyli po jednym dniu, dalej jest ta sama, że tak powiem, kwestia, 
czekamy, pani Aleksandra składa zapytanie i będziemy robić przeglądy i oceny tego mostu.

00:53:43 Radny Mariusz Kwiatkowski
Ja mam jeszcze też pytanie odnośnie oświetlenia miejscowości Brzozówka, bo z tego co 
wiemy, to chyba tam są stare oprawy.

00:53:53 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, tam jest patowa sytuacja, gdyż oświetlenie jest z Wielunia,.

00:53:59 Radny Mariusz Kwiatkowski
który jakoś to w planie w ogóle jest?

00:54:03 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Inaczej.



00:54:03 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Miejscowość Brzozówka jest naszym terenem, naszą miejscowością z terenu gminy Łubnice.

00:54:09 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Podjęliśmy już w tym temacie zadania.

00:54:12 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Odbyło się spotkanie z przedstawicielem jednej z firm tutaj lokalnych.

00:54:17 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Czekamy za wyceną, bo mamy tam tak naprawdę sześć opraw do wymiany.

00:54:22 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Koszty może nie będą aż takie bardzo rażące i będzie nas, że tak powiem, stać na wymianę 
tych opraw i powiem szczerze, że To by było nawet zasadne, żebyśmy te sześć opraw tam 
wymienili i wiem, że tam jest problem, że to chyba bodajże na chwilę obecną jeden czy dwie 
lampy nie świecą.

00:54:38 Radna Iwona Olek-Faryś
Nie działają.

00:54:39 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Nie, działają, a cztery nie działają.

00:54:42 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Cztery nie działają.

00:54:43 Radny Mariusz Kwiatkowski
Bo więcej nie działa niż działa.

00:54:45 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, tak i mieszkańcy to sukcesywnie też odbieram telefony i mam też również na uwadze, 
także działamy w tym temacie.

00:54:52 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Może jeszcze dzisiaj przez kierownika poproszę, aby zadzwonił do wykonawcy, czy jest już 
wycena i podejmiemy działanie w tej kierunku.

00:55:05 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Czy pan zgłaszał działanie na ulicy Mickiewicza?

00:55:10 Radny Mariusz Kwiatkowski
Tak, ja zgłaszałem, no jest sprawa w toku.



00:55:15 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Jest usunięte te krzaki?

00:55:16 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Nie, nie, nie, nie ma

00:55:18 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Zrobionej i te krzaki wchodzą na jezdnię, no i po prostu zagrażają tej części w drodze albo 
do Właściciela, Panie Wójcie, by zastosować.

00:55:30 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Albo albo, albo ktoś ze strony Urzędu.

00:55:33 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Gminy, bo to jest droga gminna.

00:55:37 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Zgadza się, ale jeżeli to jest na terenie prywatnych, to najpierw musimy wystosować pismo, 
nie możemy ingerować w kogoś.

00:55:44 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Własność.

00:55:45 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Ale jest jakiś teren, chyba wyznaczony przez Urząd Domu do usunięcia.

00:55:51 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, ale na 100% pismo zostało skierowane, tak.

00:55:54 Radny Mariusz Kwiatkowski
To było do 12 lipca

00:55:58 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Tak.

00:55:58 Przewodniczący Marian Baniak
Panie Michale, mi się teraz przypomniała jeszcze jedna kwestia.

00:56:01 Radny powiatu Michał Piasta
Tak.

00:56:01 Przewodniczący Marian Baniak



Ponieważ, no akurat, tu jest przepompownia koło boiska, jak się jedzie na Ludwinów tam 
był pojazd, ściął drzewo, to grubsze zabrał a wszystkie gałęzie zostały w rowie.

00:56:15 Przewodniczący Marian Baniak
I pan konserwator mi tutaj właśnie zgłaszał, że nie mogą wykosić tam tej przepompowni, 
ponieważ zalegają tam gałęzie.

00:56:22 Przewodniczący Marian Baniak
Ja już tutaj interweniowałem, tutaj pan Andrzej próbował, bo dzwonił tam do rejonu i 
próbował to jak gdyby, żeby go zabrali, no ale to dzisiaj nie ma żadnej jak gdyby...

00:56:32 Przewodniczący Marian Baniak
To nie ma po prostu działania w tej kwestii.

00:56:35 Przewodniczący Marian Baniak
I też bym prosił, żeby ulicy tam zrobili, ponieważ no ta, ta przepompownia jest zarośnięta 
przez to, że te gałęzie...

00:56:42 Radny powiatu Michał Piasta
Czyli.

00:56:42 Radny powiatu Michał Piasta
Zaraz będziemy bezpośrednio o te gałęzie przy przepompowni.?

00:56:43 Przewodniczący Marian Baniak
Tak, oni tam, one tam leżą w rowie i to w naszym okresie też przypomniało.

00:56:45 Przewodniczący Marian Baniak
Tak bardzo proszę na interwencję.

00:56:45 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo, czy macie państwo pytanie jeszcze?

00:56:48 Radny powiatu Michał Piasta
Jeszcze tylko zapytam, to jest ulica?

00:56:55 Radny Maciej Merta
Leśna.

00:56:55 Przewodniczący Marian Baniak
Leśna.

00:56:56 Przewodniczący Marian Baniak



Koło boiska,

00:57:03 Przewodniczący Marian Baniak
Teraz mamy dobrze, bo mamy radę u powiatowego.

00:57:05 Przewodniczący Marian Baniak
Możemy działać, możemy interweniować bezpośrednio.

00:57:07 Przewodniczący Marian Baniak
Także bardzo dobrze.

00:57:08 Przewodniczący Marian Baniak
Czy macie państwo pytania?

00:57:09 Radny Mariusz Starek
Ja mam pytanie do przewodniczącego.

00:57:12 Radny Mariusz Starek
Czy byłaby możliwość na przykład rozpoczęcia sesji o godzinie 8?

00:57:17 Radny Mariusz Starek
Bo pracujemy tam przeciwko osadach prywatnych, wiadomo, że to koliduje, a efektowym 
jeszcze wrócił na przykład do firmy.

00:57:29 Radny Mariusz Starek
Takie zapytanie.

00:57:30 Przewodniczący Marian Baniak
oczywiście, bo akurat żeśmy o tym rozmawiali wczoraj, ale jest faktycznie, praktycznie cała 
rada.

00:57:35 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo wypowiedźcie się, jeśli zdecydujecie, że tak ma być, to tak będzie.

00:57:39 Przewodniczący Marian Baniak
Tutaj nie ma żadnych ograniczeń, jakichś tam blokad.

00:57:42 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo, czy czy stanowiska merytoryczne, jak coś tam nie wiem, będą działać w 
kierunku sesji, czy będą mieli, miały czas na przygotowanie ostatnich jakichś tam 
informacji, czy to wystarczy od 7 do 8.

00:57:56 Przewodniczący Marian Baniak



Tak?

00:57:57 Przewodniczący Marian Baniak
Dobrze.

00:57:57 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Będziemy dyskutować, czy będziemy po prostu tak nieformalnie zagłosujemy, kto jest za 
tym, żeby, żeby sesja się odbywała w godzinie 8.

00:58:00 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo.

00:58:00 Przewodniczący Marian Baniak
Po prostu podnieście rękę i powiedzcie, czy chcecie, czy od 10 i tak dalej, nie?

00:58:06 Przewodniczący Marian Baniak
Raz, dwa, trzy, cztery, pięć, sześć, siedem.

00:58:08 Przewodniczący Marian Baniak
No już nie ma co liczyć.

00:58:09 Przewodniczący Marian Baniak
Bardzo dziękuję.

00:58:10 Przewodniczący Marian Baniak
I mamy jasną sytuację.

00:58:29 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę.

00:58:35 Przewodniczący Marian Baniak
No właśnie, Pani Uli nie pasuje, no więc właśnie i to myślę, że i.

00:58:42 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
To będzie większość taka, znaczy będzie to problem, ale powiedzmy.

00:58:44 Przewodniczący Marian Baniak
No wiem, ale.

00:58:44 Przewodniczący Marian Baniak
Dobra, zdecydowaliśmy, zobaczymy.

00:58:45 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik



Można spróbować.

00:58:45 Radny powiatu Michał Piasta
Panie Przewodniczący, jeszcze proszę, jeszcze taką informację, bo tutaj sołtysi dostają też, 
bazę

00:58:49 Radny powiatu Michał Piasta
Z grafikiem o sesji, Taką informację z...

00:58:57 Radny powiatu Michał Piasta
Tak, żeby tam do tablicy, którą wieszaliśmy

00:58:58 Radny powiatu Michał Piasta
Czy dałoby radę tam umieścić jeszcze link do strony internetowej, gdzie można sobie 
obejrzeć tą sesję?

00:59:06 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Sesję, tak?

00:59:06 Przewodniczący Marian Baniak
Oczywiście, że można.

00:59:12 Przewodniczący Marian Baniak
Oczywiście.

00:59:13 Przewodniczący Marian Baniak
Tylko po prostu...

00:59:13 Przewodniczący Marian Baniak
Prosiłbym o to, żeby takie coś też...

00:59:14 Przewodniczący Marian Baniak
Informacja jest bardzo ważna i technologia idzie do przodu, więc na pewno jest to dobry 
pomysł.

00:59:17 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo.

00:59:18 Przewodniczący Marian Baniak
I czy są pytania?

00:59:28 Radny Damian Janas
Tutaj kolega pytał to ja może też zapytam i w odniesieniu do radnego powiatowego, 



odnośnie założenia fanpage czy przepraszam, technicznie, tak mogę zmieszać pojęcia, na 
Facebooku naszej Rady Gminy, żebyśmy zamieszczali właśnie tak jak tutaj pan radny 
powiatowy wspomniał o tym linku, o najbardziej istotnych informacjach dla naszego 
społeczeństwa, no bo na BIP niekoniecznie wszyscy wchodzą, sprawdzają, cóż się tam 
pojawia.

00:59:56 Radny Damian Janas
a ten Facebook no jest, jest, jest jednak takim dzisiaj powszechnym nośnikiem informacji i 
no być może to by też ułatwiło taki kontakt ze społeczeństwem.

01:00:07 Radny Damian Janas
Też poddaję właśnie to pytanie, czy, czy, czy jesteście Państwo za tym, żeby coś takiego 
zrobić?

01:00:12 Przewodniczący Marian Baniak
Panie mecenasie, czy można coś takiego wprowadzić?

01:00:14 Radca prawny Jerzy Dela
W zasadzie ja nie wiem jak to.

01:00:17 Radca prawny Jerzy Dela
Technicznie dodać, bo to jest...

01:00:19 Przewodniczący Marian Baniak
Rozumiem, dobrze.

01:00:19 Przewodniczący Marian Baniak
No cóż, pochylimy się na tym.

01:00:21 Radny Damian Janas
Znaczy no technicznie to jest w porządku, to jest do zrobienia, tylko czy właśnie nie ma 
jakichś przeciwwskazań?

01:00:27 Radca prawny Jerzy Dela
Sporo gmin ma na Facebooku założone, chociaż wiecie Państwo, może pan nie wiadomo, bo 
jest gmina jakaś tam, ale kilka domów, że to gmina założyła, więc no jak jeżeli założy takie 
konto, to gmina będzie odpowiadała też za treści, które będą.

01:00:44 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Tak, tylko że zawsze na każdym koncie, tak powiem, może nie będziemy mówić tutaj o 
nazewnictwie, żeby nie promować żadnej Tylko o przeprowadzeniu wiadomości w 
socjalnych mediach, tak?



01:00:53 Wójt gminy Łubnice Tomasz Pawlik
Zawsze jest administrator, który jest odpowiedzialny za umieszczanie efektów.

01:00:55 Radca prawny Jerzy Dela
O tym mówię, że będziemy odpowiadać za treści, które będą tam ewentualnie 
dokumentowane.

01:00:57 Wiceprzewodniczący Piotr Woźny
Ale to są administratorowie, to nie?

01:00:59 Radny Damian Janas
Znaczy tutaj bardziej mam na myśli, przedstawiając to pytanie, żeby powiedzieć to, co się.

01:01:02 Radny Damian Janas
Pojawia na BIP-ie, czy też te informacje, które my otrzymujemy jako radni na sesję.

01:01:04 Radny Damian Janas
Przecież tam też jest informacja, żeby dodać do publicznej wiadomości.

01:01:18 Radny Damian Janas
żeby to się dla mieszkańców pojawiało i wtedy no będzie, będzie to też bardziej chyba 
transparentne, przejrzyste.

01:01:26 Radny Damian Janas
Natomiast no też musimy się liczyć z tym, ja mam tego świadomość, że zawsze kij ma dwa 
końce.

01:01:30 Radny Damian Janas
No też możemy się spotkać z jakimś hejtem i tak dalej.

01:01:33 Radny Damian Janas
No ale, ale no jesteśmy wybrani nie ze społeczeństwa, więc musimy się w jakiś sposób z tym
liczyć.

01:01:38 Radny Damian Janas
My jesteśmy po to, żeby temu społeczeństwu służyć.

01:01:41 Radny Damian Janas
No więc ja myślę, że też z tego byłaby taka możliwość dowiedzenia się chyba o większych 
potrzebach społecznych, no bo wiadomo, że jeżeli ktoś tam z hejtuje w taki czy inny sposób, 
to trzeba sobie odpuścić, natomiast, no tak jak powiedziałem, być może tam się pojawią 
merytoryczne, konkretne jakieś informacje i to też będzie bardziej wiarygodne w oczach 
społeczeństwa.



01:02:05 Radca prawny Jerzy Dela
Proszę, musimy to jeszcze sprawdzić pod względem.

01:02:06 Radca prawny Jerzy Dela
Takim formalno-prawnym, czy tutaj nie wpakujemy w coś, tak?

01:02:15 Radca prawny Jerzy Dela
Ale myślę chyba, że nie.

01:02:16 Radca prawny Jerzy Dela
Bo zauważcie Państwo, że na tych X-ach tak zwanych, czy na Facebooku, jeżeli są jakieś tam 
instytucje, to są imiennie politycy.

01:02:28 Radca prawny Jerzy Dela
Że tam załóżmy premier coś tam pisze, poseł coś tam pisze.

01:02:33 Radca prawny Jerzy Dela
Nikt nie pisze, że na przykład klub takiej partii, czy klub takiej partii, czy Urząd Rady 
Ministrów.

01:02:38 Radca prawny Jerzy Dela
Znaczy osoby fizyczne.

01:02:43 Radca prawny Jerzy Dela
Sprawdzimy to ja myślę, że raczej nie będzie przeciwskazań.

01:02:45 Radca prawny Jerzy Dela
I jest pytanie, kto to założył, czy założy.

01:02:46 Radca prawny Jerzy Dela
Ta gmina, czy po prostu nazwano to jako gmina.

01:02:47 Przewodniczący Marian Baniak
To mamy temat jak gdyby do dyskusji.

01:02:49 Przewodniczący Marian Baniak
Proszę bardzo, przetrwaliśmy dzisiaj temat już wolnych wniosków.

01:02:54 Przewodniczący Marian Baniak
Dziękuję państwu za udział w obradach i zamykam trzecią sesję Rady Gminy.


